
 

Svar interpellation:  

“Vad är rimliga kötider till Råd, stöd och hälsa?” 
 
Maria Moraes (MP) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

1. Vad tycker styret är en rimlig väntetid för ett första besök till en verksamhet 

som Råd, stöd och hälsa?  

Vår ambition är att familjer ska få hjälp och stöd så snabbt som möjligt. Eftersom det 

är regionen som gör en första bedömning och därmed också en prioritering så blir det 

svårt att avgöra vad som kan anses vara en rimlig tid.   

 

2. Vad menar ni krävs för att en verksamhet ska ses som en 

"lågtröskelverksamhet" och hur ämnar ni att säkerställa att Råd, stöd och hälsa 

fortsätter vara det?  

För oss är det viktigt att kommunens stödinsatser håller hög kvalitet, är lättillgängliga 

och har Linköpingsbornas tillit. Därmed låga trösklar till att ta emot hjälp.  

 

3. Har kommunen dialog med regionen kring de gemensamma verksamheterna och 

hur dessa eventuellt kan påverkas av regionens neddragningar?  

Det har förts en dialog inom regionen efter det senaste beskedet om varsel.  

 

4. Avser kommunen att kompensera för eventuella neddragningar som regionen 

gör på de gemensamma resurserna i den delade verksamheten? 

Vi har inte fått något besked från regionen om att de avser att dra ner på sin del av 

verksamheten. Regionen ansvarar för verksamhetens vårdarbete, något som 

kommunen varken kan utföra eller kompensera för.  
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